
 

BRM.0012.2.3.2024         

 

Protokół nr 53/2024 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 18 marca 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36 

 

Czas trwania posiedzenia 8.30 – 9.00 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska              – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak        – zastępca Przewodniczącej Komisji 

3. Maciej Basiński     – Członek Komisji 

4. Ewa Podogrodzka   – Członek Komisji 

5. Jacek Tarczewski     – Członek Komisji 

   

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

1. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich; 

2. Romuald Kaiser  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości;  

3. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy                            

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 52/2024 z posiedzenia Komisji. 

4. Podsumowanie inwestycji zrealizowanych w 2023 r. na terenie Uzdrowiska Inowrocław. 

5. Rezultaty edukacji mieszkańców Inowrocławia w zakresie segregacji odpadów. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 52/2024 z posiedzenia Komisji. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 52/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Ad 4. Podsumowanie inwestycji zrealizowanych w 2023 r. na terenie Uzdrowiska 

Inowrocław. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy   

Europejskich: 

Przedstawił informację nt. inwestycji zrealizowanych w 2023 r. na terenie Uzdrowiska 

Inowrocław. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ad 5. Rezultaty edukacji mieszkańców Inowrocławia w zakresie segregacji odpadów. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła informację nt. edukacji mieszkańców Inowrocławia w zakresie segregacji 

odpadów. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Cieszy to, że edukacja wpłynęła na zwiększenie segregacji odpadów przez mieszkańców.                  

W dalszym ciągu należy prowadzić tą edukację. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Jest problem z wywozem odpadów wielkogabarytowych. Samochody parkują na każdej wolnej 

przestrzeni i zastawiają miejsca gdzie leża te odpady a osoby, które chcą wywieść mają 

problem.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Spółka przy odbiorze wspomaga się Strażą Miejską, jeżeli nie może odebrać odpadów.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Jestem przeciwnikiem sprzątania świata przez dzieci. Ponieważ nie dzieci śmiecą, ale dorośli. 

Jest to uwłaczające, że dziecko musi wchodzić w krzaki i wyciąga np. potłuczone butelki i inne 

niebezpieczne odpady. Powinno się edukować dorosłe społeczeństwo. W tej chwili w mieście 

jest dość wystarczając ilość koszy. Należałoby zrobić nakładkę na kosze, aby nie można by 

włożyć do nich nic większego niż butelka czy papierki. Niestety mieszkańcy osiedli wrzucają 

swoje domowe odpady do tych koszy.           
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Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Dlatego trzeba nastawić się na edukację dzieci.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Ja zwróciłem uwagę nie na edukację, tylko sprzątanie po kimś. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Dzieci należy edukować, aby w przyszłości nie popełniały błędów, które teraz robią osoby 

dorosłe. Później te dzieci będąc już osobami dorosłymi będą dbać o środowisko. Dzisiaj trudno 

edukować np. osoby 50+, ponieważ one mają jakieś swoje nawyki.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Te dzieci, które uczestniczą w akcji sprzątania świata są pod opieką dorosłych. Dzieci mogą 

posprzątać na terenie Solanek czy  też na terenie szkoły.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przy akcji sprzątania świata, zawsze jest edukacja ekologiczna. Dzieci zawsze mają zajęcia                  

z edukacji, również z segregacji odpadów. Dzieci, które same sprzątają to później upominają 

osoby dorosłe, którzy tego nie robią. One lepiej znają zasady segregacji niż dorośli. Edukujemy 

osoby dorosłe poprzez banery, czy też w internecie. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Podstawowe wychowanie bierzemy od rodziców. Jeżeli rodzic idzie z dzieckiem i sam rzuca 

papierek na ziemie a nie do kosza, to dziecko myśli że jest to dobre.    

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Edukacja ekologiczna jest „młoda”. Musimy zakrzewić w ludziach segregację, aby o niej 

pamiętali. Zaobserwować można, że jeżeli ludzie mają odpowiednie wiaty śmietnikowe, 

kontenery, to oni segregują.  

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Mieliśmy taką akcję z dziećmi w Zajezierzu w lesie. Były to dzieci nie mniejsze niż 10 lat, ale 

pod obecności osoby dorosłej. Jeżeli był jakiś odpad niebezpieczny to podchodziła osoba 

dorosła.    

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Motywem dla dorosłych, aby segregowali musi być bodziec. Opłaty za odpady są podwyższane, 

nie jest to żaden bodziec. Przydałby się jeszcze jeden pojemnik na metale.   

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Miasto nie poniosło by większych kosztów, tylko mieszkańcy. Obowiązkiem właściciela jest, 

zapewnienie kolejnego pojemnika. Dzierżawa lub zakup. Trzeba mieć na względzie, że wiaty                   

w tych zasobach spółdzielni są bardzo malutkie. Tam jest za mało miejsca na te frakcje, które 

powinny być a co dopiero dostawiać kolejne. Wszystko co da się wysegregować to ma sens.   

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Problem śmieci wziął się z tego, że jest coraz więcej opakowań. Branża gastronomiczna jest 

zobowiązana, żeby wszystko pakować w jednorazówki.  
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

W czasie pandemii zauważyliśmy ogromny wzrost opakowań. Czekamy na odpowiednie 

przepisy, aby to uregulować.  

        

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Jest to problem i małych oraz dużym samorządów.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. 

Bł. Jerzego Popiełuszki, Chmielnej, Szparagowej oraz Grochowej: 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Co się zmieni? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Zmieni się cały układ komunikacyjny. Wyeliminujemy wszystkie linie zabudowy.  

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

To było przyczyną, że S I M nie mógł budować? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Nie wiem. Dlaczego, że S I M-em się kojarzy?  

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Bo miał problem, żeby zacząć budowę, właśnie przez drogi. Taki komunikat był w mediach. 

Jaki jest dopuszczalny transport w tonażach?  

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

To nie jest problem planistyczny w jakich tonażach. Organizacji ruchu polonistycznie też nie 

organizuje się. Znaków ograniczenia też nie prowadzimy.   

 

Jacek Tarczewski  – Członek Komisji: 

Trzeba też o tym myśleć. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

W planie regulujemy, zagospodarowanie przestrzeni. Ten plan reguluje ścisłą lokalizację 

domków jednorodzinnych i to oczekiwaniami właścicieli. Główny punkt to korekta układu 

komunikacyjnego i wyeliminowanie części dróg publicznych. Bez regulacji ruchu, bez regulacji 

segregacji odpadów komunalnych tudzież szeregu innych.    

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Wydział Inwestycji nie może realizować zadań inwestycyjnych przed uregulowaniem 

miejscowego planu?  
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tak, ale w przypadku dróg jest specustawa drogowa.  

 

Innych pytań nie było.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 3/2024 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ul. Bł. Jerzego Popiełuszki, Chmielnej, Szparagowej oraz Grochowej.  

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania planu ogólnego Miasta 

Inowrocławia: 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 4/2024 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania planu 

ogólnego Miasta Inowrocławia.  

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

/-/Ewa Kempska 
 

protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


